
 

 
 

 

 

 

 
  

 
 

 

Ας δούμε πώς κλίνεται το ρήμα νιώθω στον Ενεστώτα: 
 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

Ας δούμε πώς κλίνονται και άλλα ρήματα όπως το ρήμα νιώθω: 
 

Ενεστώτας 

Ρήματα σε: -ω -ίζω -αίνω -ώνω -εύω 

εγώ παίζω ποτίζω μαθαίνω μεγαλώνω χορεύω 

εσύ παίζεις ποτίζεις μαθαίνεις μεγαλώνεις χορεύεις 

αυτός-ή -ό παίζει ποτίζει μαθαίνει μεγαλώνει χορεύει 

εμείς παίζουμε ποτίζουμε μαθαίνουμε μεγαλώνουμε χορεύουμε 

εσείς παίζετε ποτίζετε μαθαίνετε μεγαλώνετε χορεύετε 

αυτοί-ές-ά παίζουν ποτίζουν μαθαίνουν μεγαλώνουν χορεύουν 

 

ΕΝΕΣΤΩΤΑΣ 

 
Ενικός αριθμός Πληθυντικός αριθμός 

εγώ νιώθω εμείς  νιώθουμε 

εσύ νιώθεις εσείς νιώθετε 

αυτός/ή/ό νιώθει αυτοί/ές

/ά  

νιώθουν 

ONOMA: ________________________ 
 

Θυμάμαι ότι ρήματα λέγονται οι λέξεις που 

φανερώνουν  ότι κάποιος κάνει κάτι. Τα ρήματα 

που τελειώνω σε –ω γράφονται πάντα με ωμέγα. 
 

Σήμερα θα δούμε πως κλίνεται το ρήμα ΝΙΩΘΩ 
 

 
 

Όπως το ρήμα νιώθω μπορούμε να κλίνουμε όλες τις ομάδες ρημάτων που 

στον Ενεστώτα της Ενεργητικής φωνής τελειώνουν σε –ω και δεν τονίζονται 

στην λήγουσα (Α’ συζυγία). 



Ας κάνω τώρα εξάσκηση… 
 

1. Κλίνω τα παρακάτω ρήματα, όπως το ρήμα νιώθω. 

εγώ γράφω    

    

 αυτός διαβάζει   

  εμείς παίζουμε  

    

   αυτοί ανοίγουν 
 

 

2. Συμπληρώνω τα κενά βάζοντας τα ρήματα της παρένθεσης στο σωστό τύπο. 
 

Εμείς ________________  (στρώνω) το κρεβάτι μας καθημερινά. 

Η Γη  ____________  (γυρίζω) γύρω από τον ήλιο. 

Αυτοί ______________ (βγαίνω) βόλτα κάθε απόγευμα με τα ποδήλατα. 

 _______________ (μαζεύω) σε παρακαλώ τα ρούχα από την απλώστρα; 

Πόσους κύκλους _______________  (κάνω) εσείς στη γυμναστική; 
 

3. Σχηματίζω τα ρήματα που βγαίνουν από τα ουσιαστικά. 
 

 

κρύο    εγώ __________________ 

τραγούδι  ______________________ 

κλαδί   ______________________ 

μπάλωμα  ______________________ 

πάχος  ______________________ 

αγορά  ______________________ 

σκάλισμα  ______________________ 


